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Zápis z valné hromady, konané dne 8.března 2025 v Martinicích 

 
V 15.00 hod. zahájila paní Dana Kováčová valnou hromadu. Pověřila pana Ing. Petra Žlumova 
řízením valné hromady CS, účast dle prezenční listiny. 
 

Ing. Petr Žlumov přednesl návrh programu a vyzval přítomné o případné jeho doplnění. Schváleno 
počtem hlasů  
Účastníci byli informování o počtu přítomných delegátů a o usnášení schopnosti valné hromady 

1. Pracovního předsednictva valné hromady schváleno ve složení: Dana Kováčová, Jana 
Hanáková, Ing. Dušan Vantroba 

schváleno počtem hlasů 40 

2. Mandátové a volební komise schválena ve složení: Petr Ticháček, Rudolf Doležal, Ing. Petr 
Žlumov   
schváleno počtem hlasů 40 

3. Návrhové komise schválena ve složení: Martina Bečková, Zdeněk Hruška, Jiří Tměj 
schváleno počtem hlasů 40 

4. Ověřovatel zápisu schválen: Ing. David Vacek 

5. Zapisovatel schválena: Martina Bečková 

 
6. Zpráva mandátové a volební komise přednesl Ing. Petr Žlumov Svaz má 70 řádných členů, 

přítomných členů  40 , omluvených  30 , mandátová komise shledala valnou hromadu 
usnášení schopnou. 
 

7. Kontrola usnesení z VH 2024- vybírání poplatku 2 000,-Kč za neúčast hřebce na kontrolním 

dnu testu-bylo splněno. 

 

8. Zpráva o činnosti svazu v roce 2024, přednesla Dana Kováčová,  
Paní Kováčová informovala o činnosti svazu za poslední uplynulé čtyři roky. Poděkovala 
všem spolupracovníkům inspektorům a funkcionářům.  
Vše shrnuto v ročence (ZZVK, přehlídky hříbata 2024, testační odchovny, körung, 70denní 
test hřebců, sport – šampionáty mladých koní a KMK, významní koně ve vyšším sportu) 
 

 

9. Plán činnosti na rok 2025, přednesla Dana Kováčová Dosavadní prováděná činnost bude 
pokračovat.  
 

10. Změna sídla svazu chovatelů CS koní v ČR přednesla Dana Kováčová 

Paní Dana Kováčová informovala o nutnosti změny sídla svazu v budoucím období. 

Nové sídlo svazu-Újezd 18, 375 01 Albrechtice nad Vltavou 

 

Schváleno počtem hlasů 40 

 
11.  Zpráva o sportovních aktivitách v roce 2024- přednesl Zdeněk Hruška 

Zdeněk Hruška informoval o nejúspěšnějších koní ve sportu v 2024. 



 
12. Zpráva o hospodaření za rok 2024, přednesla M. Bečková:  

 
 
Náklady: 
Střed.1 vedení PK: 1 199 520,-Kč, Střed.2 výkonnostní zkoušky klisen, 554 666,67,-Kč,  
Střed.3 zveřejňování výsledků plemenářské práce 355 131.87,-Kč, Střed.4 přehlídky  
a výstavy 384 742,28,-Kč, Střed.5 ostatní 1 851 376,45,-Kč 

 
Příjmy:  
Střed.1 vedení PK: 1 199 520-Kč, Střed.2 výkonnostní zkoušky klisen 554 666,67-Kč    
Střed.3 zveřejňování výsledků plemenářské práce 355 131,87-Kč, Střed.4 přehlídky  
a výstavy 384 742,28-Kč, 
Střed. 6 tržby za faktury a členské příspěvky 2 129 614,-Kč 
  
Schváleno počtem hlasů 39  
Zdržel se hlasování 1 

 
Celkové náklady (zaokrouhl.):  4 345 437,27,- Kč 

Celkové příjmy (zaokrouhl.):     4 623 674,82,- Kč 

Rozdíl:                                               278 237,55,- Kč 
 
             Schválení účetní závěrky Svazu chovatelů CS koní v ČR, z.s. za rok 2024. 
             Schváleno počtem hlasů 40 

 
13. Rozpočet na rok 2025, přednesla M. Bečková: 

Předpokl. náklady (zaokrouhl.):        5 446 000,- Kč 

Předpokl. příjmy (zaokrouhl.):          5 446 000,- Kč 

Předpokládaný výsledek hospodaření:         0,- Kč                     
Směřovat finanční podporu více chovatelům koní. 
Schváleno počtem hlasů 40 

 
14. Zpráva o majetku svazu, přednesla M. Bečková: 

překážka v barvách CS s logem -2024-57 693-,míra kohoutková 2021 5 213,-archivační skříň 
2ks-2x 5373,-, Tiskárna Brother 2021 2 107,-, telefon mobil 2023 4 490,-tiskárna Canon 
2019 1449, notebook Lenovo 2023 30 156,-koberec-přehlídky 8 200,-zábrany-skok ve 
volnosti 11 174,- stojany pro volnost 8x 24 321,-čtečka mikročipů 2x 23 755,- 

 
15. Zpráva kontrolní komise o kontrole, provedené 10.2.2025, přednesla Ing. Věra Srbová: 

 
Pokladna 

 
Počáteční stav k 1. 1. 2024 ……………………………                                      24 722,- Kč 

Příjmy v roce 2024   ……………………………………….                                   150 682,- Kč 

Výdaje v roce 2024  ………………………………………                                 160 500,- Kč 

Zůstatek k 31. 12. 2024   ……………………………….                                      14 904,- Kč 

Celkem bylo prověřeno    198     pokladních dokladů. 
 
Běžný účet 
 
Počáteční stav k 1. 1. 2024   …………………….…                                   484 022,05 Kč 



 

Příjmy v roce 2020   ……………………………………                                4 900 332,33 Kč 

Výdaje v roce 2020   ……………………………………                                4 507 195,16 Kč 

Zůstatek k 31. 12. 2020   ………………………….…                                    877 159,22 Kč 

Bylo prověřeno 53 výpisů z běžného účtu. Nebyly shledány žádné nedostatky. 
Rozdíly mezi zůstatkem běžného účtu a peněžním deníkem nebyly zjištěny. 
Schváleno počtem hlasů 40 
 

16. Sazebník poplatků PK CS na rok 2025, návrh změn přednesl Ing. Petr Žlumov  
 
Schváleny změny v sazebníku:      
 Bod.10 Manipulační poplatek za vystavení dokumentů při využití  inseminační dávky 
 ze zahradničí / mražené dávky                člen    300,-Kč  nečlen   500,-Kč 
 
Bod.15 Vystavení průkazu koně         člen    230 Kč                     nečlen   230 Kč  
(Změna dle aktuálního ceníku ÚEK viz. Příloha č.1) 
 
Bod 27 Poplatek za neúčast hřebce na kontrolním dnu 70denního testu  člen  2 000,-Kč 
  nečlen 2 000,-Kč 
Schváleno počtem hlasů 40 
 

17. Návrh na volbu předsednictva, kontrolní komise, RPK, rozhodčí komise hlasování:     
schváleno počtem hlasů  

  
18. Volba předsednictva na období 2025 – 2029: Návrh: Ing. Petr Žlumov 

Hlasování 
Dana Kováčová                        schváleno počtem hlasů 40 

Karel Polák                  schváleno počtem hlasů 40  
Zdeněk Hruška               schváleno počtem hlasů 40 

Petr Ticháček                              schváleno počtem hlasů 40 

MVDr. Heda Krügerová            schváleno počtem hlasů  40 
 

 

19. Volba kontrolní komise na období 2025 – 2029: Návrh: Ing. Petr Žlumov 

Hlasování 
Miroslav Tomáš     schváleno počtem hlasů  40 

František Jech   schváleno počtem hlasů  40 

Srbová Věra                              schváleno počtem hlasů  40 

 

      20. Volba RPK komise na období 2025-2029 : Návrh Ing. Petr Žlumov 

            Hlasování 
            Ing. Petr Žlumov                       schváleno počtem hlasů 40 

            Ing. Dušan Vantroba                schváleno počtem hlasů 40  
            MVDr. Pavel Havelka               schváleno počtem hlasů 40  
            Rudolf Doležal                          schváleno počtem hlasů 40 

            Ing. David Vacek                       schváleno počtem hlasů 39   proti 1 

            Jana Hanáková                          schváleno počtem hlasů 40 

           MVDr. Zuzana Plundrová       schváleno počtem hlasů 40       
 

        21.Volba rozhodčí komise na období 2025-2029: Návrh Ing. Petr Žlumov 

            Hlasování 
            Bedřich Hanák                         schváleno počtem hlasů  40 



            Ladislav Arient                         schváleno počtem hlasů 40 

            JUDr. Marek Svoboda            schváleno počtem hlasů  40 

       
      22. Volba předsedy – předsednictvo zvolilo ze svého středu předsedu  
             Předsednictvo zvolilo paní Danu Kováčovou. 
 
      23. Změny ve šlechtitelském programu – schválení změn ve ŠP svazu CS 

            Rozšíření ŠP o možnost genotypování koní pomocí SNP čipů          

            Schváleno počtem hlasů 40 

            Změna sídla svazu, nové sídlo svazu: Újezd 18, 375 01 Albrechtice nad Vltavou 

            Schváleno počtem hlasů  40 

 

 

             Dotace 2.A.a.6 do 70% nákladů na analýzu vykonávanou třetí stranou nebo jejich   

             jménem s cílem stanovení genomické plemenné hodnoty u koní    Přednesl: Ing David          

             Vacek  

 

             Ing. David Vacek seznámil přítomné s podmínkami a možností této dotace. Finanční stránce 

             zavedení tohoto způsobu testování pomocí SNP čipů. a vysvětlil metodu testování pomocí  

             SNP čipů. 

     24. WBFSH – Plemenná kniha CS bude žádat o členství ve „Světové chovatelské   
                              federaci pro sportovní koně, WBFSH“ – Informovala Dana Kováčová 
     25. Diskuse. 
            Paní Hanušová pozvala na školení hodnotitelů – 1.4.2025 Písek 
            Pan Maroušek vyjádřil nesouhlas s malým rozdílem mezi členskými a nečlenskými poplatky.  
       
     26. Hlasování o usnesení – usnesení schváleno počtem hlasů 40 

 
     27. Závěr Ing. Petr Žlumov poděkoval za účast a popřál mnoho chovatelských úspěchů v roce 

      2025 

      
       
      Zapsala: Martina Bečková                                                          V Martinicích 8.3.2025 

 
 
      Ověřil: Ing. David Vacek 

 
 
 


